
Grundejerforeningen Fruervej

Formandens beretning for året 2012/2013:

Der har i årets løb ikke været de store hændelser.

Veje:

Vinteren har været lang men uden sne i mængder, så der er ikke brugt af 
foreningens midler hertil. Roskilde Kommune har lejlighedsvis været forbi med en 
traktor.
Diverse revner i vejene bliver år for år flere og større som følge af frost, ælde og 
slid, men egentlige huller er p.t. af begrænset omfang. Roskilde Kommune 
reparerer de største, og beboerne kan til enhver tid anmelde skader på vejene – se 
link hertil på www.fruervej.dk

Stier: 

På stien fra Fruervejs område langs boldbane til Svanen / skolen blev der sidste år 
placeret en betonpost af skolen. I første omgang på en palle så man var 
foranlediget til at tro den var placeret nogle elever med for megen energi.
Angiveligt skulle årsagen være at forhindre bilkørsel på stien, men så vidt vides er 
det kun kommunens gartnere, DONG og HMN, der har kørt med biler på stien.
Belysningen på nævnte sti fungerer, men skolen har tilsyneladende en politik om at 
slukke lyset relativt tidligt om aftenen.

Fællesgrund 

Frugttræer er ikke blevet plantet, men bliver det.
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